



編號 **CMD/TMO/010/10**

Ref. No.:

日期

Date: **11 March 2010**

**香港聯合交易所有限公司**

(香港交易及結算所有限公司全資附屬公司)

**The Stock Exchange of Hong Kong Limited**

(A wholly-owned subsidiary of Hong Kong Exchanges and Clearing Limited)

---

## 通告 CIRCULAR

---

事項 香港交易所推出更新網站  
Subject: **LAUNCH OF HKEx'S REVAMPED WEBSITE**

查詢 參與者一般查詢熱線  
(電話：2840 3626 電子郵箱：websiterevamp@hkex.com.hk)

Enquiry: **Participant General Enquiry Hotline**  
(Tel : 2840 3626 E-mail : websiterevamp@hkex.com.hk)

繼 2010年3月1日發出的相關通告( 編號: CMD/TMO/008/10)，交易所參與者請注意，若一切就緒，香港交易所將會於2010年3月14日推出更新官方網站。

於更新網站瀏覽交易所及市場資訊將更便捷，而且部分資料已重新分類整合，並輔以強化的搜尋引擎，務求網站使用者獲得更佳的瀏覽體驗。

香港交易所的官方網站為 [www.hkex.com.hk](http://www.hkex.com.hk)。

Further to the circular (Ref: CMD/TMO/008/10) dated 1 March 2010, Exchange Participants (EPs) are requested to note that HKEx will roll out the revamped corporate website on 14 March 2010, subject to the operational and technical readiness.

The revamped website aims at giving users better navigation support and more user-friendly functions to access our corporate and market information. Certain information has been regrouped and consolidated and an enhanced search function has been built in to give users a better navigation experience.

HKEx's corporate website can be accessed via [www.hkex.com.hk](http://www.hkex.com.hk).

現貨市場

總監

勞偉強 謹啓

**David Lo**

**Vice President**

**Cash Market**

香港交易及結算所有限公司

Hong Kong Exchanges and Clearing Limited

---

香港中環港景街一號國際金融中心一期12樓  
12/F, One International Finance Centre, 1 Harbour View Street, Central, Hong Kong

電話 Tel: + 852 2522 1122 傳真 Fax: +852 2295 3106 網址 Website: [www.hkex.com.hk](http://www.hkex.com.hk) 電郵 E-mail: [info@hkex.com.hk](mailto:info@hkex.com.hk)